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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z potrzebą rozwoju miejskiego monitoringu o kamery zainstalowane na 

drogach wjazdowych/wyjazdowych z Ciechanowa. Moja prośba jest tym samym 

ponowieniem interpelacji, którą złożyłem w trakcie trwania VII kadencji Rady Miasta 

Ciechanów. Taką potrzebę sygnalizowałem również podczas prac komisji we wcześniejszych 

latach przy okazji pojawiającego się tematu rozwoju monitoringu miejskiego. Tego typu 

rozwiązanie jest rekomendowane również przez Policję i zapewnia lepszą skuteczność przy 

rozwiązywaniu różnego rodzaju spraw związanych z bezpieczeństwem w naszym mieście. 

Proszę o uwzględnienie mojej interpelacji przy konstrukcji budżetu miasta na rok 2025. 

 

 

 

       

 

Z wyrazami szacunku, 

   

/-/  Michał Jeziółkowski 

 


